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Перевод:
	Syrian gas company intends to continue implementing the Project of extracting gas in the northern part of the region. It is planned to connect five (two high-sulfur and three low-sulphur) separate gas natural gas fields in southern region to the new gas processing plant. Tank gas will be transported into the active pipeline of the region via pipes, and condensed fluid will be transported into active crude oil pipeline of the region via pipes.

The proposed gas-collecting system is situated in a deserted region that offers no diversity of the landscape. Gas-collecting system will facilitate the transportation of the crude gas to the plant for reprocessing.
Field development project implies the construction of delivery conduits, which are to connect wells to projectable Stations for collecting and stocktaking of gas and later to Gas processing plant. On-site facilities rid high-sulfur gas of H2S mixture of high- and low-sulfur gas of water. Mixed gas is processed in a system of hydrocarbon liquid recovery that results in getting tank gas, liquefied petroleum gas (LPG) and condensed fluid. The tank gas will be transported to the gas pipeline in Aleppo city. LPG will be stored and dispensed separately. The condensed fluid will be transported to the target area via crude oil line.
Exploitation of the field in the northern region is to be carried out in two stages. The first stage of exploiting, which comprises the subject of the present document, will take place on the territories situated in the vicinity of the southern deposits (Al-Gur, Al-Kharit, Eastern Al-Acram, Twinan/Al-Acram and Western Twinan), the second stage, which  goes beyond the scope of the present document, will presume commissioning of works around the northern deposits. At the same time, Gas processing plant is the common element of the both stages.
	Сирийская газовая компания планирует продолжить разработку Проекта добычи газа в северной части центрального района. Проектом предусматривается соединение пяти (двух высокосернистых и трех малосернистых) отдельных газовых месторождений в южной части с новым Газоперерабатывающим заводом. С завода товарный газ будет по трубам подаваться в находящийся в этом районе действующий трубопровод, а конденсат будет по трубам подаваться в находящийся в этом районе действующий нефтепровод.

Предлагаемая газосборная система находится в пустынной местности с незначительным разнообразием ландшафта. Газосборные системы будут направлять неочищенный газ на завод для переработки.

Проект добычи предполагает строительство напорных трубопроводов, которые соединят скважины с проектируемыми Станциями Сбора и Учета Газа (ССУГ) и далее – с Газоперерабатывающим заводом. На газоперерабатывающем заводе высокосернистый газ очищается от H2S, а из смеси высоко- и малосернистого газа удаляется вода. Смешанный газ проходит обработку в системе восстановления углеводородной жидкости, где на выходе получаются товарный газ, сжиженный нефтяной газ (СНГ) и конденсат. Товарный газ будет подводиться к существующему газопроводу в г. Алеппо. СНГ будет храниться и перекачиваться отдельно, а конденсат будет по трубопроводу подаваться в действующий в районе нефтепровод.

Эксплуатация месторождения северной части центрального района будет выполнена в два этапа. Первый этап разработки, составляющий предмет рассмотрения настоящего документа, пройдет на территориях, прилегающих к южным месторождениям (Аль-Гур, Аль-Харит, Восточный Аль-Акрам, Твинан/Аль-Акрам и Западный Твинан), а на втором этапе, выходящем за рамки настоящего документа, работы будут вестись вокруг Северных месторождений. Вместе с тем, Газоперерабатывающий завод является общим элементом обоих этапов.




